创意法教育学案  

外研版高中英语选修六
MODULE 3 Interpersonal Relationships

----Friendship
第二课时 Childhood Friends
我的学习目标：
1、To know the idea of the passage;

2、To know the change of the writer’s feelings;

我的学习过程
一、生活引入
1、每课一诵（10分）
Recite the first paragraph of last passage.
2、（10分)

What do you think a happy childhood means for you?

______________________________________________
二、基本功训练
1、知识点学习(20分)
1) What was the countryside around the writer’s home like?
___________________________________________________
2) How did the writer and his friend spend their time together?
________________________________________________________

3) How would you describe the character of the writer and his friend?
___________________________________________________________

4) Why do you think the writer couldn’t forgive Danny for going to London?
___________________________________________________________

5）How does the writer feel now?
__________________________________________________________
2、知识点演练 (10分)
1）A soldier has to _________ (面对) danger and death.

2）The two brothers _________ (吵架) with each other.

3）It is no use __________(吵架) with fate.

4）What are you wearing ________ (在下面) your raincoat?

5） London is one of the ________ (财政的) centers of the world.

三、题型训练
1、选择题(5分)
1. Why is the writer ashamed of his feelings?
A The writer realizes he was wrong. He shouldn’t hate his friend because of his leaving.

B His friend really betrayed him.
2. Fill in the blanks according to the text.（10分）
1） I was twelve and, ____, I felt shy and lonely at my new school.

2）________, I went inside to get it and found Roy going through the pockets of people’s coats.

3）This weekend, _______, I decided to ask Roy about the theft.
4） When he reached the final line, everyone ________.

5） Roy was ____ the few people ____ kind to me.
6） He often _________ his particular group, and as a result, I started getting to know people.

7）The family had to ____ a much smaller house ________.
8） Roy, who had always ________, changed completely, ________.

9）These days, Roy and I see each other ________, but we are no longer close.

10) My mouth ________.
3.翻译句子。（10分）
1). 他和妻子为了儿子吵架了，但是不久就和解了。(quarrel, make up)

2). 我很遗憾地告诉你他今天来不了了。(regret)

3).大学毕业后，他们主要通过电子邮件和电话联系。（keep in touch）

4). 没有通过考试，他受到了他爸爸惩罚。(v--ing)

5). 那只猴子的滑稽表情使每个人都大笑起来。

四、学以致用
1.Discussion（15分）
Do you ever have a good friend? If so, have you remained in touch with each other all the time? If not, when did you lose touch? Did something special happen which changed your friendship?
2、每课一测(10分)

听写本课重点单词、短语
答案和解析
一生活引入open

二、基本功训练
1知识点学习

1)、The countryside around his home had pine forests, and was near the sea as well.
2) They spent their time together digging worms, collecting feathers, chasing squirrels and going to the sea.
4) Because he felt the loss of his friend so strongly, it was like the end of the world for him.
5) He is ashamed of his feelings.
2、知识点演练
1) confront 2) quarreled 3) quarreling 4) underneath 5) financial
三、题型训练
1、选择题
   （ 如果你选B, 说明你已经懂得他们之间确实出现了一些小问题。但这并是谁的过错，只是因为关系那么好的朋友忽然之间就失去了联系，作者一时难以接受。这并不意味着朋友背叛了他。天下没有不散的宴席。值得庆幸的是他们又恢复了联系。）所以正确答案是A
2. 
1) having lost all my old friends 2) 2.Having left something in the cloakroom 3) having thought about the situation for a while 4) burst out laughing 5) one of; who were 6) invited me to join; getting to know 7) move to; in order to manage financially 8) been very close to his father; becoming silent and moody 9) from time to time 10) fell open
3 1) He quarreled with his wife because of their son, but soon they made up.
2) I regret to tell you that he won’t come today.
3) After graduating from university, they keep in touch with each other mainly by e-mail or by phone.

4) Not having passed the exam, he was punished by his father.
5) The funny expression of the monkey made everyone laugh.
四、学以致用
1）通过相互之间的问答，既锻炼了自己的听力，又锻炼了自己的口头表达能力，还能增进和同学之间的相互交流。所以一定要积极发言啊。
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